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Ärende nr 20 

 

 

Projektering och upphandling inom delar av Skeppsbron 

På kommunfullmäktiges ärende angående Skeppsbron föreslog M och KD att 
möjligheterna till andra lösningar skulle utredas inom befintlig plan. Det är angeläget 
att få framdrift i frågan som dragits i långbänk i över ett decennium. Med anledning av 
att vårt förslag till yrkande föll i kommunfullmäktige avstår vi från att delta i beslutet. 
 

 


